
Frederiksværk Fodbold Klub, Sportsvej 7, 3300 Frederiksværk 
 

07-11-2022 

Bestyrelsesmøde 7/11-22 

 

Deltagere:  

Gitte Nielsen, Torben Møller Hansen, Jacob Quvang, Rasmus Dam, John Rydahl, Martin Holm 

Jensen 

Afbud: Jimmi Jørgensen 

 

Afslutningsfest: 

Fadøl: 20,- 

Shots: 25,-  5/100,- 

Flasker: 300,- 

Breezer: 20,- 

Rødvin/Hvidvin/Rosé: 1 flaske 100,-  

Kaffe og kage 

 

Forløb på aftenen: 

Opdækning: Fredag Eftermiddag kl. 14/15? Quvang, Martin, Nicklas, Rasmus, John 

Fyrfadslys, Lamper i loftet,  

Hvem taler: John starter op, Rasmus årets ungdomsleder, Senior tager egne, Mandebold tager 

deres egne, Tom tager U19,  

Hvem gør hvad: Martin: fyrfadslys, isterninger, glas, servietter, fadøls anlæg Gitte: Blomster 

Kurve til frivillige: Martin  

 

Bestyrelses middag: Hos John, mad fra Rikke,  

 

Bordet rundt: 

John:  

Vi ser frem mod afslutning og generalforsamling, vi ser mod et underskud, som vi har været 

bevidst om i længere tid. Vi afventer revisor gennemgang. 



Frederiksværk Fodbold Klub, Sportsvej 7, 3300 Frederiksværk 
 

07-11-2022 

Sportsligt, stadig god energi i både ungdom og senior, vi ser lidt tilgang udefra, med spillere fra 

klubber, hvor det ikke fungerer i ungdomsårgangene.  

Der skal laves kalender for det kommende år, med arrangementer, både sportsligt og 

indtjeningsmæssigt. ( Julefrokost, oktoberfest, Time Winder, DGI stævne, inde stævne uge 6+7) 

Rasmus:  

Ungdomsafdelingen er i gang med at sælge julekalendere, der er stor interesse, og det går rigtigt 

godt. Vi forventer et salg på ca. 3000 stk., men kan også blive mere. Indtjeningen går til 

ungdomsture i 2023, for U7-U15 drenge og piger. Der er præmie på 5000,- til den bedst sælgende 

årgang.  

Der arbejdes på at lave nogen værdier for ungdommen, og der arbejdes på en velkomst folder til 

klubbens medlemmer.  

 

Gitte:  

Vi ser ud til at ende på ca. 100.000,00 i underskud på sidste regnskabs år. Så regnskabet skal til 

revisor inden for den kommende uge. Herefter er der internt regnskabsmøde, inden 

generalforsamlingen. Time Winder har bidraget positivt, kontingentet har været forhøjet, og USA-

besøg har været godt.  

 

Torben:  

Vil gerne være bærer af frivillige til de kommende store arrangementer, som Time Winder. 

Feedback på fondsansøgninger, de fleste vil gerne have færdige oplæg, så det ikke er en pre-

søgning, men mere konkret. De bliver nu lavet om, de eksisterende tidligere udsendte, og laves i 

stedet for, til konkrete projekter. Der forventes en del arbejde, og nogen måneder endnu, inden 

der kommer mere ud af det. Relevante ting til søgninger kunne være stævner, svagt bemidlede 

familier og trænerkurser. Vi skal køre videre med at finde en frivilligheds ansvarlig. 

Martin: 

Samarbejde med Broen Halsnæs er en realitet, og bliver offentligt gjort inden længe.  

 

Generalforsamling: Indkaldelse 

Kontingent stigning: Drøftelse 

 

 

 


